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Másfél hete kezdte meg a felkészülést az új idényre csapatunk. Csomor Tibor elnök jelenleg
nem túl optimista. Mint mondta, Gyurkovics Rita, Benkovics Barbara, Wunder Eszter
tanulmányai miatt Budapestre költözött, míg Csizmadia Júlia visszatért Szigetszentmiklósra. Őri
Szandra pedig családi okok miatt abbahagyta a játékot. Az érkezési oldalon egyelőre csak a
Székesfehérvárról kettős igazolással érkező beálló, Kapási Anna szerepel, s talán az ETO-tól
kap játékost a csapat.

  

  

"Nem vagyunk egyszerű helyzetben, nem igazán látom a jövő évi csapatot. Belső posztokon
vagyunk nagyon kevesen, remélem, ez változik a bajnoki rajtig" ? fogalmazott Csomor Tibor.

  

A lányok szeptember 8-án a Magyar Kupában a Szombathellyel mérkőznek, majd 12-én a
bajnokságban - a sorsolással ellentétben - hazai környezetben kezdenek a Marcalival, miután a
két csapat felcserélte a pályaválasztói jogot.

  

"Addig még játszunk néhány felkészülési mérkőzést, ami már biztos, hogy augusztus 28-án
Bükön lesz két meccsünk. Jó lenne, ha addigra azért kitisztulna előttem a kép, s pozitív irányba
változik minden" - fogalmazott Csomor Tibor.
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